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Vragen van het lid Visser (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over het lakse beheer van verkeerslichten (ingezonden 25 februari 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht laks beheer verkeerslichten?1 

Vraag 2
Herkent u de conclusies uit het onderzoek? Zo ja, welke maatregelen gaat u 
nemen? Zo nee, waarom niet? Deelt u de stellingname van de onderzoekers 
dat het vooral een kwestie van geld is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In hoeverre zijn de richtlijnen van kennisorganisatie CROW inzake verkeers-
lichten verplichtend voor gemeenten en provincies? In hoeverre kunnen 
gemeenten en provincies op naleving hiervan worden aangesproken? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat gemeenten ook een rol hebben in het verbeteren van 
de verkeersveiligheid? Zo ja, bent u dan bereid, in het licht van de uitkomsten 
van het onderzoek, gemeenten te vragen om met de conclusies en aanbeve-
lingen aan de slag te gaan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er inmiddels veel innovaties en nieuwe technieken 
beschikbaar zijn, zoals aftellende verkeerslichten en de uitkomsten van de 
pilot met een Intelligent Transport Systeem (ITS) in Helmond, die breder 
uitgerold kunnen worden om de doorstroming en verkeersveiligheid te 
verbeteren? Zo ja, wat is hiervoor nodig?

1 Trouw d.d. 23 februari 2015, Laks beheer verkeerslichten leidt tot onnodige ongelukken
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